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Tomasz Tylutko 

 

 

Zapytanie 

 

Szanowna Pani 

Anna Gilner 

Dyrektor ZDM Gliwice 

 

 

Dotyczy: Przebudowa ulicy Jeziornej. 

 

 

Szanowna Pani Dyrektor, 

 

W związku z zapytaniami mieszkańców zwracam się z prośbą o udzielenie informacji czy 

planowana jest w najbliższych latach przebudowa ulicy Jeziornej w dzielnicy Bojków poprzez położenie 

warstwy asfaltowej w miejscu gdzie obecnie nawierzchnia drogi jest szutrowa.  

 

 

 

 

 

Z wyrazami szacunku 

Tomasz Tylutko 

 


